[bookmark: _GoBack]אני מודע/ת לחשיבותו של קיום המבחן בהגינות, ביושר ובהתאם להנחיות המרצה, וכן לכך שאי כיבוד הנחיות טוהר הבחינות המקוונות מהווה עבירת משמעת, על כל המשתמע מכך.
לפיכך אני  מתחייב/ת בזאת: 
· להיבחן לבד, ללא התייעצות וללא שיתוף פעולה עם אדם אחר. 
· לא לעשות שימוש בחומר לימודים ו/או בכל אמצעי עזר אחר שלא אושר מפורשות על ידי המרצה.
· לפעול בהתאם לאישור שיש בידי על התאמות מאושרות. 
בנוסף, ידוע לי כי כחלק משמירה על טוהר הבחינות אני עשוי/ה להידרש על ידי המרצה, לאחר בדיקת המבחן ולפני מתן הציון, להסביר חלק מתשובותיי.

أنا أعرف أهمية تقديم الامتحان باستقامة وبمصداقية وبحسب تعليمات المحاضر، وبهذا فإنني التزم بضرورة الحفاظ على نقاء الامتحانات عن بعد من أي غش. في حال لم اقم بذلك فسأتعرض للمثول أمام لجنة تأديبية وتحمل نتائج ذلك.
وبهذا فإنني ألتزم بالتالي:
· أقوم بتقديم الامتحان وحدي، وبعدم الحصول على أي مساعدة أو التشارك مع أي طرف.
· ألا أستخدم المادة الدراسية أو/و أي وسائل أخرى لم يسمح بها من قبل المحاضر.
· التصرف بحسب تعليمات تصريح الملائمات الخاص بي فقط.
اضافة الى ذلك، فإنه من الواضح لي وبهدف الحفاظ على مصداقية الامتحان فإن المحاضر يستطيع أن يطلب مني قبل تصليح الامتحان وإعطاء العلامة أن أشرح وأفسر بعض الإجابات.


I acknowledge the integrity and honesty required in taking an online exam. I am aware that breaching the Honor Code for online exams or the instructor’s guidelines is a disciplinary offence, with all that implies.
I therefore pledge that:
I will do the test by myself. I will not consult or work together with another person.
I will refrain from using any materials not specified by the instructor.
To take the test in accordance with authorized accommodations.
I am aware as well that the Honor Code stipulates that my instructor may ask me to explain some of my answers after my exam has been checked and before my grade has been submitted.

